#### TO THE HONOURABLE THE LEGISLATIVE ASSEMBLY OF MANITOBA:

Your Standing Committee on Law Amendments presents the following as its First Report.

### **Meetings:**

Your Committee met on Monday, December 9, 2002 at 10:00 a.m. in Room 255 of the Legislative Building.

#### **Matters Under Consideration:**

- **Bill (No. 2)** The Civil Remedies Against Organized Crime and Liquor Control Amendment Act/Loi sur les recours civils contre le crime organisé et modifiant la Loi sur la réglementation des alcools
- Bill (No. 3) The Legislative Assembly Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur l'Assemblée législative
- **Bill (No. 4)** The Fire Departments Arbitration Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur l'arbitrage relatif aux services de pompiers

## **Committee Membership:**

Your Committee elected Mr. JENNISSEN as the Vice-Chairperson.

Substitutions received prior to commencement of meeting:

- Mrs. SMITH (Fort Garry) for Mr. CUMMINGS
- Mr. DEWAR for Hon. Mr. SALE
- Mr. AGLUGUB for Hon. Mr. SELINGER
- Hon. Mr. MACKINTOSH for Hon. Mr. LATHLIN
- Hon. Ms. BARRETT for Hon. Ms. MIHYCHUK
- Mr. SCHELLENBERG for Ms. CERILLI

## **Public Presentations:**

Your Committee heard 1 presentation on Bill (No. 4) – The Fire Departments Arbitration Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur l'arbitrage relatif aux services de pompiers from the following organization:

Don Fotti President of Professional Paramedic Association of Winnipeg

# **Bills Considered and Reported:**

**Bill** (No. 2) – The Civil Remedies Against Organized Crime and Liquor Control Amendment Act/Loi sur les recours civils contre le crime organisé et modifiant la Loi sur la réglementation des alcools

Your Committee agreed to report this Bill without amendment.

Bill (No. 3) – The Legislative Assembly Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur l'Assemblée législative

Your Committee agreed to report this Bill without amendment.

**Bill (No. 4) -** The Fire Departments Arbitration Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur l'arbitrage relatif aux services de pompiers

Your Committee agreed to report this Bill without amendment.

Mr. MARTINDALE, Chairperson
December 9, 2002